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باغداران: برای صادرات محصولات

باغی باید بیشتر تلاش میکردیم

مجتبی شادلو گفت: میزان تولید محصولات باغی که در پاییز برداشت شد
بسیار مناسب بود، ولی باید برای صادرات آن بیشتر تلاش میشد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ مجتبی شادلو با بیان اینکه بازار از مرکبات و محصولات
باغی پر است، گفت: تغییر قیمت خاصی در این محصولات باغی در عمده
فروشیها، مراکز میوه و سردخانهها نداریم و آنقدر بار زیاد است که

بازار اشباع شده است.

وی ادامه داد: وضعیت تولید محصولاتی که در پاییز برداشت شد بسیار
مناسب بود ولی باید برای صادرات آن بیشتر تلاش میشد. اگر چه
صادرات خوبی داریم ولی چون سال گذشته میزان تولید محصولات باغی ما
قابل توجه بود و مصرف داخلی نیز کاهش یافته بود باید برای صادرات

آن اقدامات بیشتری انجام میگرفت.

عضو هیات مدیره اتحادیه باغداران اضافه کرد: نباید به تولید
خدشهای وارد و از حد خود خارج شود. زیرا اگر تولید آسیبی ببیند
به این سادگی قابل بازگشت نیست. یعنی وقتی نهال کاشته میشود ۱۰

سال بعد به ثمر اقتصادی میرسد.
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وی افزود: متاسفانه برنامهریزیخوبی برای بازار محصولات نمیشود. بر
اساس پیش بینیها امسال ظرفیت صادراتی سیب و پرتقال ما ۱.۵ میلیون
تن، انار ۴۰۰ هزار تن و کیوی ۱۵۰ هزارتن بود ولی فقط ۵۰ تا ۶۰
درصد صادرات محقق شد که همین امر بر بازار داخل نیز تاثیر گذاشته

است.
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